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Saksprotokoll 

Kommuneplanens arealdel - fremdriftsplan og forenkling 
av planoppgaven 

 

Arkivsak-dok. 20/626 

Saksbehandler Svein Olav Dale 
 
Behandlet av  Møtedato Saknr 

1 Teknikk-, plan- og naturutvalget 2019-2023 09.11.2021 21/64 
2 Kommunestyret 2019-2023 16.11.2021 21/65 

 
 

 
Teknikk-, plan- og naturutvalget 2019-2023 innstilling  
Kommunestyret slutter seg til prinsippene til forenkling av planprosess og ny 

fremdriftsplan slik det er skissert i saksfremlegget. 
 

 
 
Kommunestyret 2019-2023 har behandlet saken i møte 16.11.2021 sak 

21/65 
 

Møtebehandling 
Einar Johnsen (H) fremmet følgende forslag: 

Planen arbeides videre med i sin helhet slik den ble vedtatt på 

kommunestyremøtet 16.02.2021. Det presiseres at alle innspill skal bli 
vurdert, men at kommunen, på eget initiativ, ikke vil prioritere 

konsekvensutredning av nye arealer til fritidsbolig.  
 
Svein O. Dale svarte på spørsmål fra representantene.  

 
Morten Foss (SP) ønsket gruppemøte.  

 
Møtet ble hevet. 
 

Møtet ble satt.  
 

Vidar Engh (AP) fremmet følgende forslag: 
Kommunestyret slutter seg til prinsippene til forenkling av planprosess og 
ny fremdriftsplan slik det er skissert i saksfremlegget. 

 
Det presiseres at alle innspill skal bli vurdert, men at kommunen, på eget 

initiativ, ikke vil prioritere konsekvensutredning av nye arealer til 
fritidsbolig. Konsekvensutredninger utføres etter følgende prioritering: 
boliger, næringsarealer og fritidsboliger. 
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Etter oppfølgende spørsmål bekreftet Engh at siste setning i forslaget kun gjaldt 

«Delprosjekt 1».  
  
Votering 

Runde 1: 
Teknikk-, plan- og naturutvalgets innstilling: 0 stemmer og falt 

Engh sitt forslag: enstemmig og settes opp mot Johnsen sitt forslag i endelig 
avstemming 
 

Runde 2 (endelig): 
Johnsen sitt forslag: 8 stemmer og falt  

Engh sitt forslag: 15 stemmer og vedtatt 
 
Kommunestyret 2019-2023 vedtak  

Kommunestyret slutter seg til prinsippene til forenkling av planprosess og ny 
fremdriftsplan slik det er skissert i saksfremlegget. 

 
Det presiseres at alle innspill skal bli vurdert, men at kommunen, på eget 
initiativ, ikke vil prioritere konsekvensutredning av nye arealer til fritidsbolig. 

Konsekvensutredninger utføres etter følgende prioritering: boliger, 
næringsarealer og fritidsboliger. 
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